

2024香港青少年英文朗誦比賽

Hong Kong Children & Youth Speech Competition 2024

組別 Groups :

幼稚園組 (幼兒至幼高班) Kindergarten Group (K1-K3)
小學初級組 (小一至小二) Junior Primary Group (P1-P2)
小學中級組 (小三至小四) Intermediate Primary Group (P3-P4)
小學高級組 (小五至小六) Senior Primary Group (P5-P6)
中學組 (中一至中三) Secondary Group (S1-S3)

獎項 Awards :

每組設金、銀、銅獎，凡獲金獎者可進入決賽，爭取冠、亞、季和優異獎項，得獎者獲頒發獎座及禮券 (冠軍\$300、亞軍\$200、季軍\$150、優異\$100)。其餘參賽者可獲頒銀獎、銅獎或參賽證書。

Participants will be issued the certificate after competition. The gold, silver, bronze awards will be awarded in each preliminary. The gold awardee will be invited to join final competition. The champion, first runner-up, second runner-up and merit awards will be awarded trophies and coupons respectively (Champion \$300, 1st runner-up \$200, 2nd runner-up \$150 and Merit awards \$100).

比賽日期 Date:

初賽日

Preliminary Competition

16th / 17th Nov, 2024

決賽日

Final Competition

1st Dec, 2024



報名方法 Submissions :

填妥表格，請連同費用交到本堂辦事處201室或在網上(ylth.org)報名。

Please submit the application form and enrollment fee to room 201 (YLTH) or on the website ylth.org. The submission time will be referred to server record.

Late submission will not be accepted.

截止報名 Deadline of application: 31st Oct 2024

比賽地點 Venue :

元朗大會堂

Yuen Long Town Hall

報名費用 Entry Fee : \$120 (不設退款 Non-refundable)

網上報名費用 Online Registration Fee: \$130

主辦機構：元朗大會堂 Organizer: Yuen Long Town Hall